
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 7. 5. 2023

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG ✔

Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA ✔

Pavel Píchal Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

Mário Alexy Správce bloku D SBD ✔

Jan Vlk Správce bloku E SBE ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN

Jan Vinklárek Zástupce správce bloku C ZSBC

David Puchoň Správce Pod-O-Lab SL

Dávid Štulajter Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL

Jan Kučera Správce Pod-O-Games GM

Pavel Sillinger Zástupce správce Pod-O-Games ZGM
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Jiří Novotný Správce Hudebny SH

Jan Běhal Velitel Pod-O-Šerm VŠ

Karel Mareš Televizor bloku A TVA

Luboš Jánský Televizor bloku B TVB

20:06 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu
Usnesení č.1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 29. 4. 2023 ve 15:40.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

20:13 Přichází Jan Vlk. Počet lidí s hlasovacím právem: 11.

Bod č. 2: Kolečko
Předseda
V současné době probíhá řešení provozu Kufrárny ve spolupráci s SBC (viz bod č. 6). SÚZ ČVUT plánuje preventivní postřiky (viz bod č. 8).
Proběhlo ZZSVS (viz bod č. 9).
Bezdomovec, který se opakovaně zdržoval na koleji, je pod hledáčkem PČR. V poslední době se četnost jeho výskytu na kolejích snížila.
Byla změněna struktura přístupu a oprávnění k běžnému a spořícímu účtu klubu tak, aby autorizaci plateb prováděla funkce spravující
odpovídající rozpočet. P chce upravit systém zálohy účetnictví, aby se v budoucnu předešlo situaci, která nastala při převzetí jejího mandátu.
Na klubovém google disku byla vytvořena složka hospodaření, kde mají jednotliví správci rozpočtu přístup k elektronickým podkladům
čerpání rozpočtu, spolu s SS plánují zálohu hospodaření na klubový cloud.

Místopředseda
Inventura klíčů spojená se schválením IP3/2023 se blíží k závěru. Veškeré podepsané dokumenty budou naskenovány na kolejní google
disk.

Správce sítě
V Pod-O-Lab, Pod-O-Games a v zasedací místnosti byly nainstalovány nové switche kvůli omezení hluku v místnosti. Probíhá kompletace
platebních terminálů na akci Mezi Bloky.

Správce systémů
V rámci akce Pod-O-Day proběhlo testování výše zmíněného platebního systému. Navržené úpravy a připomínky byly zapracovány. Byla
získána webová doména podolee.cz, v návaznosti na to bylo upraveno DNS.
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Správce projektů
Proběhl Pod-O-Day (viz bod č. 9).

Správce Pod-O-Gym
Byla zajištěna nová firma na úklid Pod-O-Gym - Plural servis. Jedná se o stejnou firmu, která zajišťuje úklid bloků. SG je zatím s kvalitou
úklidu spokojen. Komunikaci s předchozí firmou ohledně rozvázání smlouvy řeší P a změny výše platby za poslední měsíce byla
konzultována s právníkem.

Správce bloku A
Nic významného se nestalo.

Správce bloku B
Na bloku se nachází problémový obyvatel. Zatím byla situace řešena domluvou.

Správce bloku C
Výtah byl opraven. Problém s úklidem byl vyřešen domluvou.

Správce bloku D
Nic významného se nestalo.

Správce bloku E
Nic významného se nestalo.

Správce bloku F
Problémový bezdomovec se již delší dobu neobjevil. Někteří obyvatele bloku mají problém s udržováním hygieny na toaletách. V reakci na
to byl všem obyvatelům poslán e-mail upozorňující na tuto problematiku.

PR manažer
Byl jmenován nový zástupce Zdeňka Kabourková (ID 9314). Probíhá propagace kolejních akcí na sociálních sítích. Dále byly vylepeny jejich
plakáty.

Správce Hudebny
Nic významného se nestalo.

Správce Deskoherny
Proběhl turnaj v Bangu, účast byla dobrá.

Správce Pod-O-Lab
Bylo využito vybavení Pod-O-Lab pro výrobu výše zmíněných platebních terminálů, zejména 3D tisk. Probíhají opravy získaného vybavení z
menzy.

Správce PC učebny
Tiskárna stále špiní i po opakovaném čištění. Probíhá tvorba manuálu na tiskárnu. Správce PC učebny (SBF) převzal kasu od Předsedy.

Správce Pod-O-Games
Proběhl turnaj v Keep talking and nobody explodes, účast byla dobrá. Další turnaj naplánován v Just dance. Byl jmenován nový zástupce
Myktybek Apazov (ID 7407). Byl vytvořen nový provozní řád a předávací protokol.

Velitel Pod-O-Šerm
Nákup historického stanu byl odložen. Nákup mečů je v řešení.
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Vedoucí kolejní skupinky
Engineering Student Club žádá o vypůjčení kolejní pípy a stanu na akci Strojařská grilovačka , která proběhne 17. 5. 2023.

Správce Sudovny
Probíhají výpůjčky převážně grilu. Byly opraveny záchody v suterénu bloku B.

Správce herních místností
Byl zjištěn problém s únikem vody v místnosti Stolní tenis, fotbálek a šipky. Opět byl posunut kulečníkový stůl, opět je nutné provést
seřízení. Byly nainstalovány nové garnýže.

Bod č. 3: Schválení zápisu
Usnesení č.2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 4. 4. 2023 zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 11. 4. 2023 ve 16:16.

𝞢:11, +:10, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 4: Scénář ubytování AR 23/24
20:47 Přichází Dávid Štulajter. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

SÚZ vydala nový scénář ubytování. Nejzásadnější je změna priorit ubytování, která upřednostňuje studenty a absolventy fakult ČVUT.
Vlny Ubytování:

1. Studenti ČVUT a absolventi ČVUT do 5ti let (přelom je vždy ve 12:00)
a. 9. 5. 2023 - 20. 5. 2023 na svůj pokoj v celoročním pásmu
b. 20. 5. 2023 - 31. 5. 2023 na jiný pokoj v celoročním pásmu
c. 31. 5. 2023 - 10. 6. 2023 na svůj pokoj na AR 23/24
d. 10. 6. 2023 - 20. 6. 2023 na jiný pokoj na AR 23/24

2. Studenti ČVUT a žadatelé o studium na ČVUT - nebydlící
a. žádosti mohou podávat již od 2. 1.

3. Studenti jiných VŠ bydlící
4. Studenti jiných VŠ nebydlící
5. Ostatní

Konec podávání žádostí 17. 7. 2023
Výsledky žádostí ČVUT 19. 7. 2023

Klub má možnost zažádat o výjimku pro aktivní členy. O výjimku lze žádat až po podání žádosti o ubytování, kterou momentálně studenti
jiných vysokých škol nemohou podat a jejím tedy znemožněna rezervace pokoje, na kterém aktuálně bydlí. P tuto situaci řeší s vedoucí
odboru ubytovacích služeb SÚZ (Ing. Mgr. Petra Solimanová). Vzniká seznam žádostí o udělení výjimky, P apeluje na doplnění aktuálního
seznamu o aktivní členy.
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Bod č. 5: Mezi Bloky
Akce proběhne 10. 5. 2023. Stále probíhá nábor dobrovolníků, několik postů nebylo ještě obsazeno. 8. 5. 2023 proběhne organizační schůze,
kde budou dobrovolníci informováni o průběhu celého dne.

Bod č. 6: Kufrárna
Vznikl provozní řád Kufrárny a byl zaslán právníkovi SÚZ a SU k okomentování. Proběhne schůzka pro doladění detailů. Otevření kufrárny je
plánováno na červen. Kufrárna se bude opět nacházet v přízemí a suterénu bloku A.

Bod č. 7: Vyhlášení voleb na správce bloků
Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na pozice Správce bloků.

Usnesení č.3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební komise:

● Jan Vlk (ID 7251) (Předseda volební komise)

● Jan Mareš (ID 8602)

● Pavel Píchal (ID 8621)

𝞢:11, +:8, −:1, ±:2

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 8: Preventivní postřiky
SÚZ plánuje aplikaci preventivních postřiků proti sezónnímu hmyzu. Aplikace proběhne ve dnech 24. 7. - 31. 7. (Je plánován jeden blok na
den, postupně A,B,C,D,E,F). P prezentuje metodiku přípravy pokoje na postřik a instrukce chování po aplikaci. Ve spolupráci s vedením kolejí
vznikne návod pro všechny ubytované. U pokojů, které nebudou v daný termín obydleny (blok E apod.), je nutno provést přípravu během
odchodů z koleje.

Bod č. 9: Různé
Pod-O-Day
Proběhla akce Pod-O-Day. Soutěžilo se ve 4 disciplínách: Běh na 3 km, Fotbal, Basketbal a orientační běh. Vítězové obdrželi věcné ceny. Dále
proběhla demonstrace činnosti lukostřeleckého oddílu a Pod-O–Šermu, které se zúčastnilo několik členů skupiny Kilkenny. Po finanční
stránce je akce mírně výdělečná. Zbylé sudy budou využity na další akce klubu (Summer party apod.).

Školení Bezpečnost a Ochrana Zdraví při Práci
Proběhlo školení BOZP. P se zúčastnila školení vedoucích osob, které proběhlo na Strahově. Po školení byla naplánována inspekce
Pod-O-Lab a Pod-O-Gym, která proběhla 5. 5. 2023. Bylo zjištěno několik menších pochybení, které aktuálně řeší SG a SL. Jmenovitě je
nutné správně umístit hasící přístroje. Dále musí proběhnout centrální přeškolení SG a SL.
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Čajovna
Proběhla inspekce prostoru čajovny z pohledu BOZP, PO a hygieny. Výstupem kontroly je, že místnost nelze zkolaudovat, a proto ji nelze
využít jako veřejně přístupný prostor.

Požární nádrž
Vypuštění a opětovné napuštění nádrže letos z důvodu finanční náročnosti neproběhne. Čistota vody je zatím dobrá díky pravidelné údržbě,
kterou zajišťuje Martin Vrbíček (ID 7265).

21:32 odchází David Puchoň. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Studentská unie
Proběhl parlament SU. Byly schváleny EČ jiných klubů per rollam. Je škoda, že pro nás kvůli časovému presu nebylo možné přeschválit
dokument EČ Mezi Bloky.
Proběhlo ZZSVS.
Koleje Podolí: Zmíněn problém s vrátnými, problém je řešen přímo se zprostředkovatelskou firmou PK Holding.
Koleje Strahov: Snižuje se počet ubytovaných válečných uprchlíků z Ukrajiny. Proběhla diskuze o stavu problematiky štěnic. Situace se
postupně zlepšuje. Čeká se na schválení dotace na rekonstrukci bloku 12. Blok 11 je v současné době revitalizován.
Kolej Bubeneč: Probíhá oprava střechy, v září by mělo dojít k obydlování koleje.
Hlávkova kolej: Proběhne rekonstrukce stoupaček a s tím spojených koupelen.

Ostatní
V návaznosti na vznik manuálu pro užívání sociálních zařízení je otevřena diskuze ohledně vzniku manuálu pro užívání kuchyňských trub.
SBD zmiňuje problém špatné vymahatelnosti po přestupku.
SBB a SBE již neplánují kandidovat na své funkce a hodnotí své působení v představenstvu kolejního klubu.

21:48 Předseda ukončuje schůzi.
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Příloha 1
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Příloha 2
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